
 
 
 
 
Verzoek van:   S. van der Pas (PvdA) 
 
om het onderwerp: Stand van zaken met betrekking tot extremisme  
 
te behandelen in de commissie ABM op 2 december 2021  
 
 
 
De volgende motivering en eventuele vragen dienen ter voorbereiding op de commissiebehandeling.  
 
 
Motivering voor commissiebehandeling 
Voor de commissie ABM op 2 december a.s. wil ik graag de stand van zaken m.b.t. 
extremisme in onze gemeente agenderen.  
 
Met extremisme bedoel ik dat in brede zin, dus niet alleen de jihadistische beweging, maar 
zeker ook links- en rechtsextremisme. 
De NCTV wees er bijvoorbeeld in hun nieuwsbericht van 26 oktober op dat ook vanuit 
rechts-extremistische hoek een aanslag voorspelbaar is.  
Ik wil je vragen om de commissie te informeren over de stand van zaken, hoe de werkwijze 
in Huizen verder ontwikkeld wordt en wat hiervoor nodig is, zoals capaciteit, kennis, 
financiële middelen etc.  
In de programmabegroting is opgenomen dat het in 2022 een punt van aandacht in onze 
gemeente zal zijn.  
Ik vind het belangrijk dat de commissie in een vroeg stadium wordt geïnformeerd over nut, 
noodzaak en eventuele (financiële) consequenties.  
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